

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

(注意：請參閱「表格 WR2 備註」，各適當項目須以正楷填寫。)
(Note: Please read carefully the "NOTES TO FORM WR2" and complete all appropriate items in BLOCK LETTERS.)

第 1 部 PART

致 機電工程署署長：
To the Director of Electrical and Mechanical

(1) (請參閱備註 2 & 3 Please see notes 2 & 3)

本人 _____，下方簽署人，為按電力條例 (第 406 章) 第 30 條所註冊的註冊電業工程人員，茲證明本人已於 _____ / _____ / _____ (日/月/年) 請在空格內加 ' ' 號，只可選一空格)

I, Chan Tai Man, the undersigned, a registered electrical worker (REW) registered under Section 30 of the Electricity Ordinance (Cap. 406), hereby certify that I have on 01 / 12 / 2006 (D/M/Y) (Please tick in the appropriate box and only one box is allowed)

(1A)

(2A) 檢查及測試背頁第 3 部第 6 項載述的固定電力裝置。
inspected and tested the fixed electrical installation described in item 6 of Part 3 overleaf.

檢查及測試背頁第 3 部第 6 項載述的固定電力裝置的其中部分，並已收到由其他適當級別的註冊電業工程人員就個別部分所發的有效證明書 (表格 WR2(A))。
inspected and tested only part of the fixed electrical installation described in item 6 of Part 3 overleaf and have received valid certificates (Form WR2(A)) certified by other REWs of appropriate grades, for other individual parts.

本人信納該固定電力裝置符合電力條例 (第 406 章) 及其附屬法例的規定。
I am satisfied that the fixed electrical installation complies with the Electricity Ordinance (Cap. 406) and its subsidiary legislations.

簽署
Signature _____ (2C)

簽署日期
Date Signed 28/12/2006 (1B)

(2) (請參閱備註 4 Please see note 4)

本人 _____，下方簽署人，茲代表 _____ (請在空格內加 ' ' 號，只可選一空格)

I, Chan Siu Man, the undersigned, on behalf of Good Order Electrical Engineering Company, (Please tick in the appropriate box and only one box is allowed)

(2B) 為按電力條例 (第 406 章) 第 33 條所註冊的註冊電業承辦商，
a registered electrical contractor (REC) registered under Section 33 of the Electricity Ordinance (Cap. 406).

為電力條例 (第 406 章) 第 35(3) 條所指的固定電力裝置擁有人，
the owner of the fixed electrical installation as stipulated in Section 35(3) of the Electricity Ordinance (Cap. 406).

現遵照電力條例 (第 406 章) 第 34(11) 條的規定，在本證明書上加簽。
endorse herewith in compliance with Section 34(11) of the Electricity Ordinance (Cap. 406).

簽署
Signature _____ (2D)

簽署日期
Date Signed 02 / 01 / 2007 (1C)

第 2 部 PART

此欄由機電工程署加簽
To be endorsed by E.M.S.D.

第 3 部 PART

(4) 註冊電業工程人員資料：
Particulars of REW:

註冊電業工程人員姓名：Chan Tai Man 聯絡電話：9620 xxxx
Name of REW: _____ Contact Tel. No.: _____

註冊編號：W123 456 級別：A 准許工程：A0, WH 屆滿日期：02 -01 -2009
REW Registration No.: _____ Grade: _____ Permitted Work: _____ Expiry Date: _____

(5) 註冊電業承辦商資料：
Particulars of REC:

註冊電業承辦商名稱：Good Order Electrical Engineering Company 圖文傳真號碼：2562 xxxx
Name of REC: _____ Fax No.: _____

註冊編號：123 456 聯絡電話：2562 xxxx
REC Registration No.: _____ Contact Tel. No.: _____

屆滿日期：02 -01 -2009
Expiry Date: _____

聯絡地址：G/F, 999 Tai Ping Road, Hong Kong
Correspondence Address: _____

(6) 固定電力裝置資料：
Particulars of the fixed electrical installation:

業務性質或固定電力裝置所在房產類別：(3) Composite Building
Business nature or type of premises where the fixed electrical installation is located: _____

固定電力裝置所在地址： **(4)**
Address of the fixed electrical installation:

單位：100 樓層：200 樓宇名稱：On Chuen Mansion
Flat: _____ Floor: _____ Name of the building: _____

街號：100 街道：On Hong Street
Street no.: _____ Street: _____

其他街號(如有)：200 其他街道(如有)：Chuen King Lane
Other street no. (if any): _____ Other street (if any): _____

屋邨名稱：Causeway Bay 地區：Causeway Bay * 香港/九龍/新界
Name of the estate: _____ District: _____ * HK/KLN/NT

固定電力裝置擁有人的姓名或機構名稱：The Incorporated Owners of On Chuen Mansion (5A)
Name or organisation of the owner of the fixed electrical installation: _____

固定電力裝置擁有人或機構的聯絡地址(如與上項不同)：(5B) Management Office, G/F On Chuen Mansion, 100 On Hong St., Causeway Bay, H.K.
Correspondence address of the owner of the fixed electrical installation (if different from the above): _____

聯絡電話：2773 xxxx (5C) 已成立業主立案法團：* [是/否]
Contact Tel. No.: _____ Incorporated Owners Formed: * [Y/N]

定期測試公用固定電力裝置：* [是/否]
Periodical test for communal fixed electrical installation: * [Y/N]

固定電力裝置受檢查部分的說明，* [全部/部份 電力裝置] 另附圖則 _____ 頁及簡要說明 _____ 頁。
Description of the inspected part of the fixed electrical installation * [all / partial electrical installation] with _____ schematic diagram(s) and _____ description sheet(s).

(6)

All communal fixed electrical installation

固定電力裝置受檢查部分的最大開關器件為 _____ 安培 _____ 伏特，* [單相/三相]
Largest switching device of the inspected part of the fixed electrical installation: _____ amperes _____ volts, * [single / three phase].

固定電力裝置的允許負載量為 _____ 安培，* [單相/三相]
Approved loading of the fixed electrical installation: _____ amperes * [single / three phase].

此欄不用填寫 Official use only		
SRPT *[Y/N]	BT []	RSUB []

* 請將不適用的刪去
* Delete whichever is inapplicable